
Empire Ears 個人專屬耳機訂購表格
Empire Ears Custom In-Ear Monitors Order Form

訂購簡單程序:
Ordering Procedure:

1.先填妥訂購表格及付款。
Please fill in the form and confirm your payment.

2.到聽力中心訂造耳模，本公司會到聽力中心收取耳模。
To order ear molds at the hearing center, ECT will collect ear molds at 
the hearing center 

3.耳機製作時間約 5-8星期，視乎情況而定。
The manufacturing process might take up to 8 weeks, depending on the situation.

產品型號
Model

3BA / 2EST 
4 Way Crossover

$26,5802DD / 5BA / 4EST
7 Way Crossover

$10,980

建議零售價
Suggested Retail Price

線材選擇
Cable Options

訂購者姓名:
Customer's Name:

聯絡電話:
Contact No.:

訂耳模日期:
Order Date of Ear-impressions:

訂購日期:
Order Date:

UPOCC 26AWG純銅線 (免費選擇)
Alpha 4 - 4.4mm

UPOCC 26AWG純銅線 (免費選擇)
Alpha 4 - 3.5mm

Left Faceplate Option
面板選擇(左)

Shell Option
(Select One)

外殼選擇

 

 

UPOCC 26AWG純銅線 (免費選擇)
Alpha 4 - 4.4mm

UPOCC 26AWG純銅線 (免費選擇)
Alpha 4 - 3.5mm

UPOCC 24/26AWG 純銅線  (+HKD 3400)
Stormbreaker - 4.4mm

 

Silver Empire Ears
Empire Ears (銀)

Gold Empire Ears
Empire Ears (金)

Silver Wings
Empire Ears 銀翼

Gold Wings
Empire Ears 金翼

 

Gold Valknut (ODIN Only)
金北歐神符 (只限奧丁)

No Logo
無

 ESR MKII

設計
Ear  Design Opt ion

Right Faceplate Option
面板選擇(右)

Logo Option
     (Select One)

商標選擇

*客人提供Artwork 尺寸需為 3 x 3 吋 300 DPI 或 900 x 900 pixels
*接受檔案: JPEG, GIF 和 PNG
*Make sure your images are at least 300 DPI at 3 x 3 Inches or 900 x 900 pixels.
*File formats include JPEG, GIF and PNG

Custom Artwork
自定面板圖案 ： Per Side

單邊 L R  (@HKD 600)



*本人確認產品無損，若簽收後發現產品有損壞，Empire Ears 及 ECT 不會對產品提供免費維修或退款
I certify that the product is not damged, after the transaction is complete, Empire Ears and ECT will not provide free repair / refund . 
 

顧客確認簽署: 日期:
Date:

*如耳機大小不乎，顧客可於 30 天內免費修整一次。
Customers may enjoy free refit service once within 30 days upon receive.

*規格如有任何更改，將不另行通知。
Specification are subject to change without notice.

*實物顏色或有可能與官方網上圖片有所差異，Empire Ears 及 ECT 不會對完成作品提供外觀免費修改或退款。
Pictures in official website are for reference only. Empire Ears and ECT will not provide free amendment / refund in case of discrepancies with the final product. 

*由於ODIN定製耳機結構非常複雜，如果客人耳形較細小， Empire Ears可能不接受訂購，建議先試配戴公模版ODIN時是否機完整貼服耳窩內。
Odin is a large IEM and not everyone's ears will be compatible with Odin. Please make sure over a half chassis of ODIN universal IEM fit inside your ears 
so we can design whether or not it is possible to construct an Odin CIEM.

*下列的耳機型號與面板組合可獲豁免面板收費。
The faceplate options are free of charge when using the following combination.

- ODIN & BIFROST (1)
- ESR MKII & BRUSHED SILVER (30)

*如有任何爭議，ECT 將會保留最終決定權。
In case of dispute, ECT shall reserves the right of making the final decision.

*保修條款：由於產品是屬於個人製作，所以此產品只接受保修，不接受退貨和退款。
As the product is self-manufactured, it is only subjected to warranty terms. Refund and trading terms do not apply for this product.

訂購條款及細則

*本人確認以上資料正確無誤
I certify that the above are true and correct to the best of my knowledge

顧客確認簽署:
Signature:

Signature:

產品型號:
Model:

外殼選項:
Shell Options:

面板選項:
Faceplate Options:

+ + =
HKD$ HKD$ HKD$ HKD$

耳機盒雕刻:
Engraving on case:

*雕刻內容不多於24個英文字元
*Name must be in English and less than 24 characters.

No Engraving
不雕刻

Engraving
雕刻  

Empire Ears 個人專屬耳機訂購表格
Empire Ears Custom In-Ear Monitors Order Form


